
Åter en lyckad SPF seniorträff i novembermörkret 

Kvänums SPFare samlades förväntansfulla tisdagen 19.11 för att fylla på kraftdepåerna i den 

varma gemenskapen i Kvänums församlingshem. Programmet var lovande och gästerna 

visade sin uppskattning med både rungande applåder och skrattsalvor. När ordföranden Jan-

Erik Larm hade hälsat de samlade välkomna, steg föreningens egen kör, Tonsvalorna fram. 

Kören sjöng om tiden före tinder, då man kunde få kontakt med det motsatta könet på 

danser och tidningsannonser. Då kunde det bli fullträff, fast det kunde ta lite tid. Därefter 

följde Drömmens skepp och Tove Janssons Höstvisa avslutade körens del av programmet. Nu 

steg Peder Sveder från Tidaholm fram till podiet. Han hade med sig sin kärbo Annika, som 

skulle stötta vid behov den några timmar tidigare gråstarrsopererade Peder. Peder hade 

även vidtalat sin vän sedan många år, Lennart Green, att assistera vid allsången. Den 

fullfjädrade estradören, kände sin publik, som fick vad den önskade. Publiken fick vara med 

och sjunga och vandrade glatt på stigen som går till Ewert. Skämten haglade mellan 

sångerna. Vi fick höra om den pigga 85-årige bonden som berättade om sin förmiddag för 

Claes Astin. Han och hans vänner älskade bokhyllans skatter. Vi fick höra om skillnaden 

mellan kanel, kamel och karaff. I stället för blommor och bin berättade en far till sin son om 

sonens tillblivelse med pappas USB-minne och mammas USB-minne och avsaknaden av 

brandvägg. I halvlek blev det fika: delikata smörgåsar till kaffet och kärleksmums. Mätta och 

glada fick medlemmarna njuta av fortsatt underhållning. Även en tävling hanns med och 

priset var snygga tändsticksaskar med Tidaholmmotiv. Som tack fick underhållaren en flaska 

lokal must, som överlämnades till Annika. Peders program slutade med ett extra nummer 

What a wonderfull world. Efter hejdundrande applåder var det dags för ordföranden att 

kliva fram. På programmet stod information om allt trevligt som ordnats sedan senaste 

mötet: Skördefesten, Digitaldagen, Tjejgänget hos bondfrun samt nästa dags Gubb-och 

tjejgängets besök till Konserthuset och kommande medlemsträff i Lucias tecken 10.12. Även 

föreningens kommande 40-års jubileum i januari togs upp. Som vanligt avslutade lotteriet 

mötet och ordföranden tackade både kaffekommittén och alla som var med och delade 

samvaron denna lyckade eftermiddag.  
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